

- 姓名 (Name) :

郭鐘達 (Kuo, Jong-Tar)

- 現職 (Current Position)

開南大學 校長 (2025/11 – 迄今)

President, Kainan University (Nov. 2025 – Present)



- 聯絡資訊 (Contact Information)

研究室號碼：B982 (Lab Number: B982)

研究室分機：03-3412500 分機 7982 (Lab Extension: 03-3412500 ext. 7982)

電子郵件：jtkuo@mail.knu.edu.tw (Email: jtkuo@mail.knu.edu.tw)

- 學歷 Education

- 國立交通大學 生物科技研究所博士

(Ph.D., Institute of Biotechnology, National Chiao Tung University)

- 長庚大學 基礎醫學研究所碩士

(M.S., Graduate Institute of Basic Medical Sciences, Chang Gung University)

- 專業領域與研究專長 (Professional Expertise and Research Interests)

- 藥用真菌菇應用於保健營養食品之開發與功效性分析、
基礎醫學暨生技產業醫務管理與產品開發、
生技產業分析及食品(農業)產業產品開發、
生技工廠量化生產製程暨微生物發酵工程、
醫療器材與環境微生物檢測開發、
ESG 環境永續經營與淨零排碳分析

- Expertise includes:

Development and Efficacy Analysis of Medicinal Fungi for Health and Nutritional Foods,

Medical Management and Product Development in Basic Medical Sciences and Biotechnology Industries,

Biotechnology Industry Analysis and Product Development in Food (Agricultural) Industries,

Quantitative Production Processes in Biotech Factories and Microbial Fermentation Engineering,
Development of Medical Device and Environmental Microbial Testing,
ESG Environmental Sustainability Management and Net-Zero Carbon Emissions Analysis

● **經歷 (Professional Experience)**

- 前中華科技大學-校長 (2022/9–2025/07)
(Former President, China University of Science and Technology (Sep. 2022 – Jul. 2025))
- 開南大學-健康照護管理學院院長及前瞻發展處處長 (2025/08–迄今)
(Dean, School of Healthcare Management, and Director, Office of Strategic Development, Kainan University (Aug. 2025 – Present))
- 開南大學-校長(2025/11–迄今)(President, Kainan University (Nov. 2025 – Present))

● **著作與研究成果 (Publications and Research Projects)**

1. 政府(產學)研究之相關計畫 (Government-Funded (Industry-Academia cooperation) Research Projects)

(1)擔任主持人計畫件數： **16 案** (科技部、經濟部、教育部、國防部)

(Number of projects as Principal Investigator: **16** (Ministry of Science and Technology, Ministry of Economic Affairs, Ministry of Education, Ministry of National Defense))

(2)總金額：超過新台幣 6,600 萬(統計時間 2020–迄今)

(Total funding: Over NT\$66 million (statistics from 2020 to present))

2. SCI 期刊論文 (Journal Publications)

13 篇 (2018-迄今)

Total: 18 papers (including 13 SCI journal articles; statistics from 2018 to present)

3. 專利 (Patents) ：統計時間 2013–迄今 (statistics from 2013 to present)

共 **20 項** (包括：10 項發明專利(含 3 項國外專利)、10 項新型專利)；

Total: 20 patents (including 10 invention patents—3 of which are international patents and 10 utility patents)